
Probusclub ProGein 

 Jaaroverzicht 2020 

Het is alweer  januari 2021. Een voor velen  emotioneel, spannend en geen 
geweldig leuk jaar om aan terug te denken. Toch  is het  denk ik goed om nog 
eens alle dingen die vermeldenswaardig zijn in dat jaar de revue te laten 
passeren. 

2020 is het jaar waarin Marijke en Betsy hun echtgenoten verloren, Tonnie van 
Wiggen onze club in februari  kwam versterken en wij maar weinig bij elkaar 
konden komen. 

Het jaar begon goed met onze Nieuwjaarsbijeenkomst op 9 januari ‘thuis’ in 
het Raadshuis. Er werd afscheid genomen van Carla als voorzitter, die 
opgevolgd werd door Martin van Stempvoort, van Ber als secretaris, die 
opgevolgd werd door Thea  en van Marijke als lid van de programma 
commissie. Eerder in het jaar had er al een wisseling van de penningmeester 
plaats gevonden, maar daar was eigenlijk weinig aandacht aan besteed. Dus 
hierbij alsnog hulde aan Wim, die het stokje gedurende het jaar overdroeg aan 
Renee. 

Ber werd gecomplimenteerd met het rondgestuurde jaarverslag over 2019. 
Daarna vindt een evaluatie rondje plaats van het afgelopen jaar en werd een 
vooruit blik op het nieuwe jaar gemaakt. 

Op donderdag 30 januari vond een uitstapje naar Kasteel Amerongen plaats. 
Na een heerlijke lunch in restaurant Buitenlust konden we in twee groepen het 
kasteel,  onder begeleiding van een gids, bezoeken. Het was  een geslaagd en 
interessant uitje dat de programma commissie voor ons geregeld had.  

Op 20 februari werd een gespreksbijeenkomst gehouden over de toekomst van 
Progein.  

Uitgangspunt was artikel 2 van ons reglement: 
‘Het bevorderen van saamhorigheid en vriendschap van personen, die een 

maatschappelijk verantwoordelijke functie hebben vervuld en die, ieder vanuit 

een persoonlijke, intellectuele en maatschappelijke achtergrond waarde 

hechten aan het regelmatig ontmoeten van elkaar, waarbij onderlinge 

hulpvaardigheid, verbreding van kennis en interesse, verruiming van inzicht 

alsmede ontspanning bindende elementen vormen.’ 



 
Op basis hiervan had Martin Schuurman  een matrix gemaakt, die van tevoren 
aan de leden was toegestuurd. De bespreking verliep in een positieve en 
serieuze sfeer. 
 
Ervaringen over de bijeenkomsten als vriendenclub 
Kernwoorden: “zich thuis voelen”, “warm bad”, “medeleven”, “ontmoeting”. 
Kortom: de sfeer is uitstekend. 
 
De inhoud van onze bijeenkomsten 
Over de inleidingen/presentaties en de excursies waren we in het algemeen 
positief. Als meerwaarde werd gevoeld: de kennismaking met moderne 
ontwikkelingen, kijken achter de schermen van bedrijven, “Back to the Roots”. 
 
Aandachtspunten  
Voor de toekomst worden een aantal aandachtspunten genoemd: 

 De opzet is nu te passief/consumptief. Gepleit wordt voor meer 
zelfwerkzaamheid. Activiteit heeft als voordelen dat je elkaar beter leert 
kennen en meer leert van het onderwerp. 

 Verbreding van inzicht door een meer thematische aanpak, bijvoorbeeld 
door meerdere bijeenkomsten gewijd aan een onderwerp. 

 Aandacht voor het thema “ouder worden”. Hierbij kan gedacht worden 
aan toekomstige ontwikkelingen wat betreft het ouder worden, 
bijdragen van senioren aan de samenleving, technische ontwikkelingen 
(artificial intelligence).  

 Hoe kun je vorm geven aan hulpvaardigheid? Dit met het oog op de 
toekomst. 

 De inleidingen/presentaties zouden minder vrijblijvend mogen zijn. De 
betrokkenheid kan vergroot worden door van te voren een aantal 
discussiepunten/vragen/stellingen voor te leggen. Politieke thema’s 
zouden niet geschuwd moeten worden. 

 De thema’s kunnen een meer persoonlijk karakter krijgen. 
 
En verder nog: 

 We willen het aantal leden op ca. 25 zien te houden met een 
evenwichtige mix tussen mannen, vrouwen en achtergronden 

 
Op 12 maart zou ons rolling diner plaatsvinden. Zij die hieraan meededen 
hadden de boodschappen al in huis gehaald. Maar toen …….. gooide het corona 



virus roet in het eten. Het rolling diner werd afgezegd. De wetgeving rondom 
bijeenkomsten werd scherper. We kwamen in een lock-down terecht. 
 
Gedurende deze tijd werden er, op eigen initiatief, bijeenkomsten in de 
buitenlucht georganiseerd. Zo werd er o.a. samen gewandeld, was er een 
bijeenkomst bij Ted en Ans in de tuin en werd er in een kleine groep gewandeld 
door Utrecht met Llewellyn Bogaers. 
 
Op 17 september kon er weer een corona proof bijeenkomst worden 
georganiseerd in het Raadshuis. Na de voortreffelijke lunch houdt Rob Cozzi 
van Slow Food een presentatie. Wij hebben vooral ook van de heerlijke kazen 
genoten die bij de presentatie werden rondgedeeld. 
 
Op 8 oktober vond  een bescheiden bijeenkomst plaats in het Raadhuis. Het 

was erg  gezellig en de tafelschikking was Corona verantwoord. Omdat er deze 

keer geen presentatie was en het eigenlijk de viering van ons 10 jarig bestaan 

zou zijn,  had Martin van Stempvoort een fotoselectie gemaakt van veel leuke 

momenten die we samen hadden beleefd. Deze foto selectie werd tijdens de 

hele bijeenkomst gedraaid.  

 

En toen viel alles weer stil! 

 

 

 

 

 

Nieuwegein, 6 januari 2021 

Thea den Hartog, secretaris 

  

  

  

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


